
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 12. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 70
Forslag til folketingsbeslutning om at forbyde bomtrawl.
Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 3
Ved førstebehandlingen sagde ministeren, at en del af bådene var forsvundet igen, og 
at dette måske skyldtes, at en del af de nederlandske bomtrawlere er blevet ophugget. 
Kan ministeren oplyse, hvor mange bomtrawlere fra henholdsvis Belgien og Holland, der 
har fisket i danske farvande igennem de sidste 5 år, gerne opgjort pr. måned? Og kan 
ministeren oplyse, hvor mange hhv. hollandske og belgiske bomtrawlere, der er blevet 
ophugget i de sidste 2 år, og hvor mange der forventes at blive ophugget i nærmeste 
fremtid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand

1/1

Offentligt
B 70 - Spørgsmål 3

Miljø- og Fødevareudvalget 2023-24


